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Protokół  Nr 12/2008 
z posiedzenia Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej 

 odbytego w dniu 9 grudnia 2008r. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej w składzie: 
Marcin Kumke - Przewodniczący Komisji 
Maria Dobry – Wiceprzewodniczący Komisji 
Dariusz Drosik - członek Komisji 
Agnieszka Budych – członek Komisji 
Halina Taczała - członek Komisji 
oraz Przewodniczący Rady Jan Mazur w części dot. analizy projektu Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  
Skarbnik Aneta Nawracała 
Przewodniczący GKPiRPA Mariola Szukalska 
Kierownik OPS Danuta Kłos 
 
Posiedzenie trwało od godz. 13.00 do godz.16.00 
 
Przyjęto jednogło śnie nast ępujący porz ądek posiedzenia:  

1. Analiza projektu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Zbąszynek 

2. Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok    
3. Informacja o stanie mienia komunalnego 
4. Uchwalenie budŜetu gminy na 2009 rok 
5. Plan pracy Komisji na 2009 rok 
6. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Ad. 1 
Kierownik O środka Pomocy Społecznej Danuta Kłos  przedstawiła prezentację 
multimedialną Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w gminie Zbąszynek. Na 
wstępie Kierownik zasygnalizowała, Ŝe przedstawiana Strategia nie jest Strategią OPS i nie 
dotyczy tylko i wyłącznie Ośrodka Pomocy Społecznej, gdyŜ obejmuje problemy społeczne 
występujące w całej gminie. Do opracowania Strategii został powołany zespół, bazowano na 
własnych materiałach oraz materiałach udostępnionych przez szkoły. Zdaniem Kierownik 
OPS w zespole opracowującym Strategię zabrakło przedstawiciela sektora prywatnego, 
przedstawiciela organizacji pozarządowej i przedstawiciela Rady.  
Komisja zgłosiła poprawki redakcyjne do przedstawionej Strategii, które zostaną ujęte i 
wprowadzone do projektu.  
 
Radna Agnieszka Budych  zwróciła uwagę, by stworzyć zapis uwzględniający moŜliwości 
edukacji kulturalnej młodzieŜy. 
Kierownik OPS nadmieniła, Ŝe przedstawiana Strategia będzie dokumentem, na podstawie 
którego będzie moŜna występować o środki unijne. Projekty pod konkretne problemy 
społeczne mogą być tworzone przez jednostki samorządowe, organizacje pozarządowe i 
inne instytucje zewnętrzne.  
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zwrócił się z prośbą do Komisji o wypracowanie 
stanowiska dot. Strategii i zaprezentowanie go na sesji, natomiast w listopadzie w pracach 
Rady Miejskiej na 2009 rok jest ujęta ocena realizacja Strategii. 
Projekt uchwały został jednogło śnie pozytywnie  skierowany pod obrady sesji, 
natomiast stosowne stanowisko Komisji odno śnie Strategii zostanie przedstawione na 
piśmie i zaprezentowane na sesji. 
 
 
Ad.2  
 
Przewodnicz ący Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów 
Alkoholowych Mariola Szukalska  omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok. Jak 
poinformowała Przewodnicząca, w bieŜącym roku główny nacisk połoŜono na problem 
przemocy w rodzinie, w tym temacie odbyło się wiele szkoleń. W ramach tego problemu 
planuje się: pomoc dla osób z problemem, pomoc dla ich rodzin; pojawił się takŜe pomysł 
uruchomienia działalności zespołów zintegrowanych, które interweniowałyby w momencie 
pojawienia się problemu. Ponadto Pani Mariola Szukalska przedstawiła główne zadania 
realizowane w ramach Programu. Następnie przedstawiła planowane wydatki na 2009 rok, 
ujęte w projekcie uchwały. Zgodnie z wnioskiem do projektu budŜetu na 2009 rok 
zgłoszonym przez Komisję Gospodarki i BudŜetu zabezpieczono w ramach Programu kwotę 
w wysokości 8 tys. zł na realizację Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w 
Gminie Zbąszynek oraz zabezpieczono kwotę 5 tys zł na stypendia dla dzieci zdolnych z 
rodzin uzaleŜnionych.  
Następnie Przewodniczący GKPiRPA przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii. Projekt uchwały 
zakłada zmianę preliminarza wydatków na 2009 rok. Przewodnicząca GKPiRPA 
przedstawiła szczegółowy podział zaplanowanych środków na zadania przewidziane do 
realizacji w 2009 roku.  
Komisja nie zgłosiła uwag do przedstawionych projek tów uchwał i jednogło śnie 
pozytywnie skierowała projekty pod obrady sesji. 
 
Ad.3  
 
Komisja otrzymała informację o stanie mienia komunalnego wraz z projektem budŜetu gminy 
na 2009 rok, na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 18 listopada 2008r. 
Nie zgłoszono uwag do informacji. 
 
Ad.5  
W kwestii planu pracy Komisji na 2009 rok Przewodnicz ący Komisji Marcin Kumke  
poinformował, Ŝe pojawiła się propozycja wspólnych posiedzeń Komisji Stałych w przypadku 
zbieŜnych tematów podejmowanych przez Komisje. Pozostałymi tematami będą zajmować 
się merytorycznie Komisje, które mają dany problem w swojej kompetencji. 
Komisja nie zgłosiła uwag do przedstawionego planu pracy Komisji i przyj ęła plan 
jednogło śnie. 
Komisja zapoznała się równieŜ z planem pracy Rady na 2009 rok, który będzie przyjmowany 
podczas najbliŜszej sesji. 
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Ad. 4 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła wprowadzone zmiany do projektu budŜetu gminy 
na 2009 rok, po dokonanej korekcie zmieniają się kwoty  zaplanowanych dochodów i 
wydatków, deficyt nie uległ zmianie /zestawienie wprowadzonych zmian do projektu budŜetu 
na 2009 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  

Burmistrz Wiesław Czyczerski  odniósł się do 7 wniosków do projektu budŜetu Gminy na 
2009 rok zgłoszonych przez Komisję Gospodarki i BudŜetu: 

1. Zabezpieczenie kwoty w wysokości 10.000 zł na realizację programu Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek  
– wniosek zrealizowano i zabezpieczono 8 tys. zł w ramach Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na realizację Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Gminie Zbąszynek, 
 
2. Przemyśleć moŜliwość utworzenia w ramach Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych funduszu stypendialnego dla dzieci zdolnych, 
pochodzących z rodzin uzaleŜnionych – wniosek zrealizowano - zabezpieczono 5 tys. zł na 
stypendia dla dzieci zdolnych pochodzących z rodzin uzaleŜnionych, pozostaje kwestia 
powołania Komisji przyznającej stypendia, która opracuje kryteria przyznawania stypendiów, 
wnioskującymi będą wychowawcy 
 
3. Środki przeznaczane na godziny ponadnormatywne dla Policji przeznaczyć na 
zatrudnienie drugiego StraŜnika Miejskiego, odnosząc się do powyŜszego wniosku Komisja 
Gospodarki i BudŜetu wnioskowała o zbadanie, czy występuje potrzeba zatrudnienia 
drugiego StraŜnika Miejskiego w gminie – zdaniem Burmistrza nie ma potrzeby zatrudniania 
drugiego StraŜnika Miejskiego, Policja i StraŜnik mają róŜne kompetencje, 
 
4. W ramach poprawy bezpieczeństwa w gminie zwiększyć monitoring miasta  - w planach 
jest reaktywacja istniejących kamer i zamontowanie trzech dodatkowych, 
 
5. Z uwagi na powstające nowe ulice korzystne byłoby opracowanie wieloletniego planu 
budowy i remontowania dróg - wieloletni plan remontu dróg jest juŜ opracowany na 
najbliŜsze dwa lata i jest przyjęty do realizacji, więc na dziś nie ma takiej potrzeby. 

 
6. Uefektywnienie promocji gminy - ogłoszono konkurs na stanowisko do spraw promocji 

 
7. Przedstawienie na grudniowych posiedzeniach Komisji ostatecznego stanowiska w 
sprawie budowy hali sportowej i basenu oraz przedstawienie tematu funkcjonowania CUM -
Zdrovita w kontekście koncepcji Zarządu Zdrovity a naszych oczekiwań - budowa hali 
sportowej i basenu są zapisane do realizacji w budŜecie na 2009 rok. W temacie 
funkcjonowania CUM – potrzeba podjęcia decyzji odnośnie zagospodarowania i zarządzania 
obiektem, zmianie uległa kwestia zarządzania obiektem, poniewaŜ wprowadzono kolejnego 
gospodarza. 
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Ad.6  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 
2008 rok. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił projekty uchwały w sprawie wysokości 
ekwiwalentu pienięŜnego dla członka Ochotniczej StraŜy PoŜarnej, który uczestniczył w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym organizowanym przez Państwową StraŜ 
PoŜarną lub Gminę Zbąszynek. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody dla 
Burmistrza Zbąszynka do podpisania weksla in blanko wraz  z deklaracją wekslową. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił projekty uchwały w sprawie uchwalenia 
rocznego Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami na 2009 rok. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej    
  
 
Marcin Kumke 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 
 


